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Abstract (en)
The label (2) has a support (4, 6, 12) which is provided with a layer of contact adhesive (6) on the underside, and is characterised in that the support
(4, 6, 12) is heat-sealable on the upper side, in that a flat insert (14) rests loosely on the central region of the support (4, 6, 12), and in that a heat-
sealable covering (16) is loosely positioned on the flat insert (14) and is welded to the support (4, 6, 12) around the insert (14) and at a distance
therefrom. <IMAGE>

Abstract (de)
Etikett (2) mit einem Träger (4, 6, 12), der unterseitig mit einer Haftklebstoffschicht (6) versehen ist, dadurch gekennzeichnet, daß der Träger (4,
6, 12) oberseitig heißsiegelfähig ist, daß auf dem Mittelbereich des Trägers (4, 6, 12) lose eine flache Beilage (14) aufliegt und daß sich auf der
flachen Beilage (14) lose eine heißsiegelfähige Abdeckung (16) befindet, die rund um die Beilage (14) in Abstand von der Beilage (14) mit dem
Träger (4, 6, 12) verschweißt ist.
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